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Referat – skolebestyrelsesmøde - Maribo Skole 

Dato: 09.02.2022 kl. 17.00- 19.30 

Sted: Blæsenborgafdelingen 

Forplejning: Kaffe, vand, sandwich 

Deltagere: Dan Brinckmann, Lena Faarbech, Jim Tach, Anders Jacobsen, Chris Christiansen, Brian Niel-
sen, Jeannie Nielsen forældrerepræsentanter, Charlotte Lindhardt og Karin Lauritzen suppleanter, Thomas Niel-
sen og Ole Ødegaard medarbejderrepræsentanter, Louise Høj, Anne Bonde Andersen, Henrik Andreasen skole-
ledelse, Laura og Vitus elevrepræsentanter. 

Fraværende:  Dan, Jeannie, Anders 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling: 

 Godkendelse af dagsorden. 

Beslutning: 

Velkommen til Laura – elevrådsrepræsentant på Blæsenborg, som deler opgaven med 
Kalle.                                                                                                                    
Der er udsendt bilag omhandlende ændring af styrelsesvedtægten som sendes til udta-
lelse i skolebestyrelserne. Punktet sættes på som ekstraordinært punkt – herefter blev 
dagsorden godkendt.  

2. Information – Bilag. 

Sagsfremstilling:  

Meddelelser fra formanden og skolens ledelse. Skriftlig information - Bilag. 

Beslutning: 

                                                                                                                            
Skoleledelsen: kort status i forhold til corona, skolen har været og er fortsat udfordret 
med høje smittetal. Der har siden jul været ca. 50 ny-smittede elever om ugen samt 6-8 
medarbejdere. Normalskemaer genindføres fra uge 8. Test justeres løbende, der er pt 2 
gange pcr-test på skolen samt udlevering af selvtest. 

3. Elevrådene 

Sagsfremstilling: 

Information fra elevråd omkring deres arbejde og deltagelse i fælles elevråd 

Beslutning: 

Elevrådene har grundet corona ikke kunne have samme mødeaktivitet, men det ændres 
nu. Blæsenborg lægger hus til fælles dag for 5. klasser i Lolland i samarbejde med fælles 
elevrådet. I udskolingen har elevrådet været involveret i, at der kommer varmt mad på 
menuen i kantinen. Der er kommet nye møbler til opholdssteder, det er dog ikke helt 
færdigt. Eleverne har oplevet at undervisning via teams har fungeret. 
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4.  Kvalitetsrapport 2020/21 - bilag 

Sagsfremstilling: 

Kvalitetsrapporten udarbejdes på baggrund af sidste skoleårs resultater, den er ikke fær-
dig endnu, men det foreløbige udkast sendes til skolebestyrelserne. Processen omkring 
behandlingen er ændret således at skolebestyrelsen kommentere ud fra nedenstående 
punkter, dette lægges til grund for den videre politiske behandling.                      

 

o Hvilke udfordringer og succeshistorier præsenterer Kvalitetsrapporten til jeres 
område? 

o Hvordan forholder I jer til de resultater, der vedrører jer? 
o Hvordan kan I forbedre kvaliteten hos jer? 
o Hvad giver det anledning til at gøre? 

 
 
 
 
Beslutning: 

Gennemgang af rapport med udgangspunkt i Maribo skole og drøftelse af udfordringer og 
styrker. Bemærkninger udarbejdes og fremsendes til Børne- og Skoleudvalget. I Maribo 
skole ses -                                                                                                              
Positiv udvikling: elevfravær, kompetencedækning og karakter                                  
Neutral: overgange til ungdomsuddannelser, trivsel og BTU                                       
Udvikling som skal vendes: læseresultater på 1., 3. og 5. årg.              

 

 

5. Princip – klassedannelsesprincippet. Bilag 

Sagsfremstilling: 

Arbejdsgruppen melder tilbage til bestyrelsen vedr. status på arbejdet. 

Beslutning: 

Det udsendte oplæg blev drøftet, der var pointer, så som eleverne passer sammen fagligt 
bør stå tydeligere. Medarbejdere og elever bedes give tilbagemelding. Ligeledes indhen-
tes opmærksomheder fra Østofte landsbyordning.  

6. Skoleårets planlægning – klassedannelse 2022/23. Bilag følger. 

Sagsfremstilling: 

En del af skoleårsplanlægningen er beslutning omkring klassedannelse – den fremlægges 
på selve mødet, da der mangler en enkelt afklaring omkring 7. årgang 

Beslutning: 

Klassedannelse godkendt. 

7. Klasseråd opstart. 

Sagsfremstilling: 

Status fra afdelingerne. 
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Beslutning: 

Der indkaldes i den kommende tid til møder på begge afdelinger, hvor trivsel/skolefest 
mv vil være på dagsorden. 

8. Ekstraordinært punkt – udtalelse i forhold til ændring i styrel-
sesvedtægten. 

Sagsfremstilling: 

Børne- og Skoleudvalget sender ændring i styrelsesvedtægten til udtalelse, ændring om-
handler etablering af et rådgivende organ. Bilag med ændringsforslag udsendt. 

Beslutning: 

Skolebestyrelsens svar til Børne- og Skoleudvalget er, at man ser positivt på etablering 
af et rådgivende organ. Skolebestyrelsen så gerne, at det også blev en del af styrelses-
vedtægten, at der var udpeget et udvalgsmedlem som kontakt til skolebestyrelsen og 
som evt. deltog i et årligt møde med skolebestyrelsen. 

 

9. Næste møde 

Sagsfremstilling: 

Punkter der ønskes behandlet på kommende møde – den 30. marts 

Beslutning:  

Hjernemad på Blæsenborg, retningslinje for klassedannelse, Smart-ure, legepatrulje. 

 

10. EVT.  
Ole Ø. Orienterede om kommende temadag hos SSP vedr. ”dit liv på nettet” 

 

 

 

 

 


